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Formålet med mødet var, om et resterende beløb fra Vejle Kommunes 2014 budget på 
ca. 100.000 kr. kunne bruges til at forskønne Løget Center.
Poul Schou deltog i en del af mødet, og ligeledes deltog bagermester Klaus B Nielsen 
fra Konditor Bageren i en periode.
Klaus Nielsen kunne meddele, at Vejle Privatskole ikke skulle flytte til Nørremarken, 
men ville forblive i området. Denne information gav en noget anden vinkel på opgaven.

1. Løget Center.
Vi havde tidligere overvejet borde og bænke i forbindelse med centeret, men 
frafaldt ideen igen, idet vi ikke var helt sikre på, hvem der ville benytte disse 
faciliteter.
Det der trængte til i området var en grundig renovering/rengøring med bl.a.:
a. Opretning af fliser.
b. Fjernelse af ukrudt
c. Renovering/nybeplantning af bedet med springvandet.
d. Oprensning af regnvandskanaler.

Som en egentlig investering vil vi foreslå opsætning af en hjertestarter.

I forbindelse med oplysningen om at Vejle Privatskole forbliver i området, er der behov 
for at tale med Vejle Kommune om forholdene i Løget Center. Den nuværende status 
som indkøbscenter er synes at være lagt helt ned – og hvad så.

Vi skal også have en dialog med skolen, idet de ydre rammer tydeligt bærer præg af, at
der i lang tid har været tale om en midlertidig løsning. Om Vejle Kommune har nogen 
indflydelse på forholdene må vi afklare.

2. Ansøgning af midler til andre forhold.
Der var enighed om, at opsætning af bænke og evt. borde på udvalgte steder langs 
Kløverstierne ville være en fornuftig investering.
PS: Med udgangspunkt i Kvartershuset ville Erik gå en tur på nogle af stierne, men 
meldte senere tilbage, at han ikke kunne finde dem.
Vi blev herefter enige om, at der med rette kunne bruges lidt penge til opsætning af 
plancher og skilte for at lede publikum til stierne.

3. Øvrige forhold.
 Trappen fra Sandnæsvej og ned til ”Kælkebakken” er i dårlig stand og bør 

renoveres/udskiftes.
 Overgangene ved dyrehegnene er meget glatte, og dermed farlige at passere. 

Der burde lægges noget skridsikkert på brædderne.



4. Action.
Poul vil tage den nødvendige kontakt til Vejle Kommune for at drøfte 
ovenstående opgaver. Ligeledes vil Bente Melgaard blive kontaktet.

Poul H Kragh
23-11-2014


